
Åby-Åbyhøj Fællesråd 

                    Referat fra bestyrelsesmødet onsdag den 8. august 2018 på biblioteket 

Mødedeltagere: 
Poul B. Schou, Karper Møller, Thorkild Ibsen, John Johansen, Finn Nielsen og Poul Henning 
Olesen. 

Afbud: 
Ove Petersen og Christina Waldstrøm. 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat: 
Referat fra mødet den 13.06.2018 blev godkendt uden bemærkninger. 

2) Vigtig nyt fra Åbyhøj: 
Kunststofbanen ved Åby Skole er ved at blive anlagt. 

3) Hjemmesiden: 
John Johansen  peger på, at ikke alle oplyser adresse ved indmeldelser. Kasper Møller følger op på 
indmeldelsesproceduren.  

4) Velkomstpjecen: 
Pjecen ”Velkommen til Åbyhøj” er klar til 3. og sidste korrektur. 
Der skal trykkes 2000 eller 4000 eksemplarer, afhængig af prisen. 

5) Torvedag: 
Der er Torvedag lørdag den 18. august. Programmet findes på hjemmesiden. 
Fællesrådet får en stand. Temaet er revitalisering. 
Bemanding: Poul B. Schou, Kasper Møller, Torben Fladeland, Steen Gissel og Poul Henning 
Olesen. 

6) Evaluering af mødet med Simon Wind den 13.06.2018: 
Den 24. juni har vi modtaget et referat fra mødet . Det var et konstruktivt møde, og der er enighed 
om det positive i, at Simon Wind vil afholde et årligt møde med fællesrådet. 

7) Evaluering af mødet med Bünyamin Simsek den 30.05.2018: 
Det er beklageligt, at helhedsplanen er udskudt. Rådmanden gav tilsagn om en grøn rabat med 
vejtræer på Silkeborgvej fra Haslevej til Ringvejen. 
Spørgsmålet om, hvordan vi kommer videre med revitaliseringsprojektet, blev drøftet.  

8) Eventuelt: 



Den offeflige parkeringsplads på Thorsvej trænger til at blive retableret. Thorkild Ibsen ser nærmere 
på problemet, og skriver et brev til forvaltningen . 
Mødet den 5..september flyttes til den 12. september.  

9) Kommende møder: 
Bestyrelsesmøder: 12/9, 10/10, 7/11, 12/12 og 15/12 

Referent: Poul Henning Olesen 
   

          


